



The following terms and conditions (“**Mobile Phone Extension**”) shall be attached to and form part of the Policy and all other terms, conditions and exclusions of the Policy, except as supplemented or amended by the Mobile Phone Extension, will remain unchanged and continue in full force. To the extent that any provision of the Policy is inconsistent with any provision of the Mobile Phone Extension, the provisions of the Mobile Phone Extension shall prevail.

Mobile Phone Extension

- Unless otherwise stated or the context otherwise requires, the terms and expressions used in this endorsement shall have the same meaning as defined in the policy provisions.
- Notwithstanding anything to the contrary in the Policy, this Mobile Phone Extension is applicable to policies / certificates of insurance issued on or after 23 September 2019 and is applicable to “Premier”, “Select” and “Cruise” plans only.
- The mobile phone with telecommunications function (including smartphone and personal digital assistant (PDA)) owned by an Insured Person shall be incorporated into the Baggage and Item as defined in the benefit provisions of “Baggage Benefit” of the Policy. For the avoidance of doubt, only 1 mobile phone will be covered for each Insured Person, and the amount payable under this Mobile Phone Extension is simultaneously subject to the maximum benefit and item limits of the “Baggage Benefit” and this Mobile Phone Extension as stated in the below table.

Mobile Phone Extension	Maximum Limit (HK\$)		
	Premier Plan	Select Plan	Cruise Plan
	HK\$3,000	HK1,000	HK\$3,000

Additional Exclusions Applicable to this Mobile Phone Extension:

The Company shall not be liable for:

- Any loss unless the Insured person is able to provide the original receipt for the purchase of the mobile phone with IMEI, Serial and Model Number, date of purchase and the price paid.
- Any claim for damage of the mobile phone unless the repairs are performed by official authorized service support centres.

以下條款及細則（「**手提電話伸延保障**」）附加於保單並構成保單的一部分。除手提電話伸延保障中所作補充或修改的條款之外，所有保單之條款、條件和不保事項將維持不變。倘任何保單條文與手提電話伸延保障內的條款有抵觸，概以手提電話伸延保障之條款為準。

手提電話伸延保障

- 除非文意另有規定，本手提電話伸延保障使用之詞彙及用語與保單條文中之定義有相同涵義。
- 儘管本保單另有規定，此手提電話伸延保障適用於 2019 年 9 月 23 日或之後繕發的保單或保險證明書及只適用於「尊尚」、「智選」或「郵輪」計劃。
- 受保人擁有的設有通訊功能之手提電話（包括智能電話及個人電子手帳）將被納入保單之「行李」保障的保障條文中所定義之行李及個人財物內。為免存疑，每名受保人只可獲保障最多 1 部手提電話，而此手提電話伸延保障應付之賠償額將同時受限於「行李」保障項目及於下表所列此手提電話伸延保障之最高賠償額。

手提電話伸延保障	最高賠償額 (HK\$)		
	尊尚計劃	智選計劃	郵輪計劃
	HK\$3,000	HK1,000	HK\$3,000

適用於本手提電話伸延保障的額外不保事項:

本公司不負責支付:

- 任何損失，除非受保人能提供載有機身編號、系列、型號、購買日期及購買款項之正式收據。
- 任何手提電話之損壞索償，除非有關維修服務經由官方授權服務支援中心提供。

TSM09.19